
Narodziny bez przemocy
Marzę, by urodzić po ludzku. Mój pierwszy poród nie był łatwy.
Pozostawił po sobie najpierw traumę, a później ogromne
poczucie niespełnienia. Dużo w nim było przemocy i upokorzeń.
Myślałam, że tak po prostu miało być, że inaczej się nie dało.
Ale teraz już wiem, że można było tego uniknąć. Teraz…

Cel zrzutki
2 000 zł

Zeskanuj kod qr aparatem telefonu lub
wejdź pod adres
https://zrzutka.pl/pmfdfh

https://zrzutka.pl/pmfdfh

